西貢區議會 2022年11月1日會議文件 <u>SKDC(M)文件第53/22號</u> For Sai Kung District Council Meeting on 1 November 2022 SKDC(M) Paper No. 53/22

## 西貢區議會及各委員會二零二三年暫擬會議時間表 Proposed Time-table of Sai Kung District Council and Committee Meetings for 2023

	西貢區議會全體會議 Sai Kung District Council	教育、健康及社會福利 委員會 Education, Health and Social Welfare Committee	文化、康樂及地區設施 管理委員會 Culture, Recreation and District Facilities Management Committee	房屋、規劃及環境委員會 Housing, Planning and Environment Committee	交通及運輸委員會 Traffic and Transport Committee
	(星期二, Tuesday)	(星期二, Tuesday)	(星期四, Thursday)	(星期二, Tuesday)	(星期四, Thursday)
第一次會議 1st meeting	3.1.2023	10.1.2023	12.1.2023	17.1.2023	19.1.2023
第二次會議 2nd meeting	7.3.2023	14.3.2023	16.3.2023	21.3.2023	23.3.2023
第三次會議 3rd Meeting	2.5.2023	9.5.2023	11.5.2023	16.5.2023	18.5.2023
第四次會議 4th Meeting	4.7.2023	11.7.2023	13.7.2023	18.7.2023	20.7.2023
第五次會議 5th Meeting	5.9.2023	12.9.2023	14.9.2023	19.9.2023	21.9.2023

註(1):除另註明外,所有會議均於上午九時三十分舉行。

Note(1): All meetings are held at 9:30 a.m. unless otherwise specified.

註(2): 區議會或各委員會可能按需要修訂會議日期及時間。

Note(2): Meeting dates and time are subject to change by the District Council or respective Committees if necessary.

註(3): 現屆區議會的任期將於2023年底結束。按慣例,為進行區議會選舉,區議會會於2023年一個指定日期開始暫停運作,直至現屆任期結束。議會可稍後考慮取消所有原訂在 暫停運作後舉行的會議。

Note (3): The tenure of this DC term will end by 2023. According to normal practice, to facilitate the holding of a DC election, the operation of DCs will be suspended from a specified date in 2023 until the end of the current DC term. The Council may consider in due course cancelling all meetings originally scheduled to be held after the DC suspension.